
Interpelláció

Tárgy: Lakáseladási rendelet

Címzett: polgármester

Tisztelt Polgármester Asszony!

A 2019-es önkormányzati választási kampányban Ön megígérte az “örökbérleti joggal” 
rendelkező budavári bérlőknek, hogy eladja nekik a otthonaikat. Megválasztása után éppen 
ellenkezőleg: belengette, hogy drasztikusan megemeli a bérleti díjakat és korlátozza a bérleti 
jogok örökíthetőségét. Ezzel súlyos anyagi kárt okozott a bérlőknek. Ezt követően, amikor az 
Országgyűlés törvénymódosításról vitázott, Ön és Csárdi Antal folyamatosan meggondolatlan 
ígéretekkel áltatták a kerületi lakókat, felelőtlenül ígérgették, hogy akár ingyenesen is odaadhatják 
a lakásokat. A törvénymódosítás elfogadása után hónapok, sőt már évek óta gátolja az eladások 
gördülékeny megvalósulását, ami miatt a kerület törvénysértésbe esett. Három közbeszerzési 
eljárást írtak ki rosszul, amik közül kettőre nem jelentkezett senki, egyre pedig egy cég 
jelentkezett, ami a jelenlegi társasházaknak csak a harminc százalékát tudja felmérni. A 
Gazdasági és Jogi Bizottsággal nemrég kiírtunk egy olyan közbeszerzést, ami megfelel az iparág 
szakmai elvárásainak.

Ön megpróbálta megakadályozni azt is, hogy az Önkormányzat tulajdonosi döntésként adhassa 
el ezeket az ingatlanokat.

Tisztelt Polgármester Asszony, Ön azt állította a 2023. február 20-án rendezett lakossági 
fórumon, hogy benyújtott egy rendeletmódosítást a lakáseladásokkal kapcsolatban, ami az 
illetékkel kapcsolatos bérlői kérést kezeli. Valóban nyújtott be önálló rendeletmódosítást a 
februári képviselő-testületi ülésre?

Tisztelettel,
Gulyás Gergely Kristóf


